
FAU-møte, 07.04.2025 

 

Tilstede: 

1.trinn: Cicilie Ring 

2.trinn: 

3.trinn: 

4.trinn: Marie Viken Leitao (vara for Glenn E Eide) 

5.trinn: Marte Høknes 

6.trinn: Lars Breiseth (vara for Vibeke Breiset) 

7.trinn: 

8.trinn: Hanne A Myraune 

9.trinn: 

10.trinn: Elisabeth Fjellvikås 

 

Møteleder: Hanne A. Myraune  

Referent: Marie Viken Leitao 

 

Bemanningssituasjonen på skolen: 

Info fra rektor: 

Ut fra kommunestyrevedtak skal skolen ned på lærernorm. Dette tilsvarer ca. 4 årsverk. 
Har hatt medarbeidersamtaler for å kartlegge høsten. Jobber også med endret 
organisering. 

Enklere i år enn i fjor å skaffe vikarer, og mer stabilitet blant faste ansatte. Det vurderes 
hele tiden om det er behov for vikar eller ikke. Men jobber for å gjøre det mest mulig 
stabilt for både barn og ansatte.  

Fra høsten:  

- kjernetid i SFO for gratis halvplass (12 timer) 1.-3.tinn, kl. 7.30-15.30. De ansatte 
har tro på dette.  

- Endring fra 08.30 - 13.00 hver dag, for 1.-4.trinn. Dette gjør det bl.a enklere å 
gjennomføre gode friminutt, for både små og store. 



- 5.-7.trinn - tre dager til kl.14, to dager til kl. 13.00 (tirsdag og onsdag). 
- Ungdomstrinnet ingen endring i fht timer. 
- Leksehjelp endres til kl. 13.00 på tirsdager. Skolebussen går da 14.00. 
- Skolen har frigjort ei fløy til midlertidige lokaler for kommuneansatte, mens det 

bygges nytt helse- og kommunehus.  

 

Gratisprinsippet: dette skal gjennomgås mer i klassene. Det må ivaretas at dette blir 
gjort på riktig måte. Det vil bli tatt opp på alle trinn, helt fra 1.trinn av.  

F.eks gjennomføring av juleball. Slike ting må kommuniseres godt mellom skole – hjem. 

 

 

Dugnad til 17.mai: 

Rektor har enda ikke helt oversikt over hva skolen ønskes at skal gjøres, men er veldig 
positiv til at foreldrene vil gjøre en innsats på uteområdet.  

Det må lages en liste om oppgaver som evt skolen ønskes skal gjøres.  Hanne hører 
med skolen om dette. Gjennomføres i løpet av uke 19. 

 

Eventuelt: 

- Det bør komme frem på foreldremøtene at man velges som FAU- representant 
velges for to år, og ikke bare ett. Dette må komme tydelig frem før det velges 
representanter. Står dette skrevet noen plass?  
 

- Spillkveld 5.-7.trinn: inngang 50kr. Kan elevrådet gjøre det slik? Dette skal vel 
være gratis, slik at alle har mulighet til å delta. Spesielt når det er elevrådet som 
arrangerer. En ellers veldig fin kveld med godt oppmøte.  
 

- Foreldrekontrakter på hvert trinn gjennom Best sammen. Er dette forankret noen 
plass? Hva tenker egentlig skolen om dette. Hva skjer hvis noen ikke vil skrive 
under? 
 
 
 
Neste FAU-møte er 27.mai kl 18.00. 
 

 



 

 

 


